
Bestyrelsesmøde 
 den 15. maj 

 
 
 

1. Dagsorden er godkendt. 
2. Referent er Betina 
3. Referat fra den 24 april 2023 
4. Nyt fra formanden, vores legepladser er blevet godkendt fra kommunen 

og hags er bliver informeret og vi afventer plan fra hags. 
5. Der er ikke kommet nået fællesmøde op og køre. 
6. Der har ikke været beboermøde siden januar 2023 
7. ladestander, der afventer vi fra Saied, 

affaldssortering er der ikke kommet nyt 
trailer plads bliver tegnet op og så kommer det til afstemning på beboermøde. 
Vinduer mod p-plads, der for vi indhentet tilbyd på efterisolering. 
Fast p-plads, der har vi været rundt og fået talt op og arbejder videre med det. 
Råderetskatalog, vi er i kontakt med Kim fra Domea for at indhente 
råderetskatalog fra dem til inspiration. 

8. Ikke nået under Evt. 
9. nyt møde den 19 juni kl 19 


